
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/02/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Μείωση αντικειμενικών αξιών διεκδικεί η Βέροια» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε από κατοίκους της Βέροιας, σε συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Δήμου Βέροιας εκτέθηκε και αναλύθηκε το θέμα της μείωσης των 
αντικειμενικών αξιών σε περιοχές ευθύνης του Δήμου. Επί παραδείγματι, μετά την 
αύξηση των ακινήτων το 2018, στη Βέροια η πιο ακριβή τιμή του 2018 ήταν στα 1.150 
ευρώ ανά τ. μ. (Ζώνη Α΄) και με την αύξηση ανήλθε στα 1.300 ευρώ ανά τ. μ. Κατά τη 
διάρκεια του Δημοτικού Συμβουλίου προτάθηκε από τη Δημοτική Αρχή Βεροίας ο 
επανακαθορισμός των τιμών κατά φθίνουσα πορεία, ήτοι για τη Ζώνη Α΄ τα 900 ευρώ 
ανά τ. μ. και κατά αναλογία αντίστοιχες μειώσεις σε όλες τις υπόλοιπες ζώνες Δήμου 
Βεροίας (λ. χ. Μακροχώρι τα 500 ευρώ ανά τ. μ., Άγιος Γεώργιος τα 450, Ριζώματα τα 
400 κ.ο.κ.). 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως επανακαθοριστούν μειούμενες οι αντικειμενικές αξίες στον Δήμο 
Βέροιας, όπως αναδείχθηκαν και προβλήθηκαν κατά τη διάρκεια της πρόσφατης 
συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας προς όφελος των δημοτών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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